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From: LH 5.1.2e

Sent: Sat 8/22/2020 8:30:27 PM

Subject: FW: CONCEPT oproep labs voor verruiming testcapaciteit

Received: Sat 8/22/2020 8:30:27 PM

To: 5.1.2 ) IEEETIIE @minvws.n];EXECS)IIEXETIN @ minvws.ni]
)

Even de sfeerimpressie, zijn jullie weer bij:

BEd. labs doen echt hun best

Wij: niet goed genoeg, het gaat om resultaat en het verhaal moet kloppen.

@ minvws.nl

var:IEEE)SEEc inves.
Verzonden: zaterdag 22 augustus 2020 15:39

Aan: EERE <BR FR @® Icdk.nl>

cc: ARE) <BEE@ minvws.nt>; IEEE eum.

Onderwerp: RE: CONCEPT oproep labs voor verruiming testcapaciteit

HolEEN

Ik twijfel geen seconde aan het knetterharde werken, bij de labs (en overigens ook bij jullie).
Mijn dynamiek is er echiter een waarin ik ook wil laten zien dat we er alles aan gedaan hebben. Tk ervaar de klem tussen

vraag en aanbod sinds jullie signaal van een week terug als benauwend en na de oplopend belasting van de teststraten bij
de GGD van afgelopen vrijdag als heel benauwd. We kunnen het ons simpelweg niet veroorloven een actie niet te nemen.

Daarom is echt mijn dringende suggestie de briefvan en mij te versturen! Het is een afspraak die we afgelopen

maandag al hebben gemaakt.
In die richting moet je de actie van de mimster ook zien. Ik zal hem daarbij suggereren ook met vz NVZ enNFU te

schakelen.

Ik snap de druk die op medewerkers wordt gelegd. Daarom is de personeelsstroom: werven en opleiden ook van groot

belang. lets wat er bij de hectiek van elke dag nog wel eens bij inschat. Zou het niet kunnen helpen om het CAOP

(gespecialiseerd 1n allerler vraagstukken tussen werkgevers/werknemers en opleiden) vragen om ons op Korte tennijn een
10 punten plan te geven hoe we dit voor het komend jaar beter kunnen invullen. Labaratoria medewerkers heb je immers
niet in 1 dag opgeleid en ook bij scholen geldt dat het opleiden onder druk staat vanwege de 1.5 in combinatie met

praktijklabs. Des te meer reden dat we hier zo snel mogelijk iets mee moeten. Wat vindt jij van die suggestie of hadden

jullie hele andere ideeen?

Met vriendelijke groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: EEEacd n>
Datum: mr— 22 aug. Jo

3:08 PM

minvws.ol-~.[TEENG uno!<SEKEN@luc olOnosrivery: Re: CONCEPT oproep labs voor vermuiming testcapaciteit

Dag 5.1.2e
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Mijn indruk is dat alle labs keihard bezig zijn en zich zeer bewust zijn dat de testvraag nu snel oploopt. Ik voeg een

staatje toe, waarinje de monsterafnames mn coronl’T dus GGD-straten kunt zien. Een indrukwekkende 44% stijging van 10

naar 20 augustus. Ik zal dadelijk nog een overzicht sturen van wat er in Nederland gedaan wordt aan COVID-diagnostiek,
daar wordt nu laatste hand aan gelegd.
Het is daarmee niet verrwonderlijk dat alle betrokkenen onder grote druk staan. Ook als je volledig voorbereid bent, is

zo’n snelle stijging bijna niet te verwerken. Knap dus dat dit bijna overal toch lukt.

Er is inmiddels wel een lab afgehaakt, die op gezag van de OR moest stoppen met GGD-stroom omdat de medewerkers

het niet meer volhielden. En er 1s een regio waarin het lab heeft aangegeven selectiever te gaan testen en dat ook in alle

openheid heeft gecommuniceerd met betrokken GGD’ en. Kortom, het systeem staat stevig onder druk.

De acties die we nu ondernemen met Duitse laboratoria leveren op relatief korte termijn meer capaciteit. Hopelijk
gebruiken we dat niet om de asymptomatische test-kraan verder open te draaien, want dan kunnen we nooit voldoende

testcapaciteit genereren. Dweilen met de kraan open zou je dan ook m dit geval mogen zeggen, denk ik.

Het is denk ik bemoedigend voor de laboratoria als hen een hart onder de riem wordt gestoken, omdat zij zo’n

fantastische prestatie neerzetten. Het zou geweldig zijn als de minister daarover iets zou zeggen. Hij heeft tot nog toe wel

aandacht gehad voor de verpleegkundigen en schoonmakers, maar de analisten voelen zich in deze niet gezien.
Overigens begrijjp ik jullie gevoel van wgentie, maar als man van de praktijk weet ik dat een mail/brief op vrijdagavond
doorgaans niet meteen wordt gelezen en de impact groter 1s als deze vers binnenkomt op een moment dat men actief aan

het werk 1s.

Een belletje van de minister aan RvB van ziekenhuizen vind ik ingewikkeld. Ik heb op dit moment geen specifieke
laboratoria in beeld waar het probleem zit bij RvB. Het kan zijn dat ze er wel zijn, maar 1k weet het niet.

Ik kan mij wel voorstellen dat een meer algemene benadering via NVZ enNFU richting besturen van ziekenhuizen, om

actief in gesprek te gaan met laboratoria met de vraag of ze kunnen helpen, gewaardeerd zou worden. Ook daarin zou het

uitspreken van waardering, als ze dat niet al gedaan hebben, natuurlyk fin zijn.

Ik hoop dat ik hiermee jouw vraag beantwoord. Ik weet dat 1k in een heel andere dynamiek beweeg danjullie en daardoor

misschien wat secundairder denk en reageer. Maar ik verzeker je dat ik er net als jullie alles aan wil doen om Nederland

door deze crisis te krijgen.

Harteljjke groet,

Monsterafnames per dag

Datum Afnames

11-aug 14.991

12-aug 15.119

13-aug 16.135

14-aug 16.408

15-aug 12.777

16-aug 11.447

17-aug 18.842



18-aug 20.073

19-aug 22.342

20-aug 22.579

On 22 Aug 2020, at 12:53, |INNEESESSEN)-BIEREDIGininv ws nl> wrote:

Hal

Dank voor de update: dat zijn mooie lichtpuntjes.
Zou mooi zijn het bericht naar de labs van en mij ook nog vandaag te versturen en -zoals [EEE Mheeft aangegeven-

wil Minister graag zelf ook nog even met de allergrootste labs schakelen om een beroep op hen doen. Handig om

van jou even te horen wie hij daarvoor zou moeten hebben.

Ik wil niet het verwijt krijgen volgende week, dat we er niet alles aan gedaan hebben.

Met vriendelijke groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(hitps://eur05.safelinks.protection.outlook.com/?url=http% 3A%2F %2Fwww blackberry.com%2F&amp:data=01%7C01%7

CEdwin.boel%40lcdk.nl%7C{76736a6981643f6b0c108d846899f8f%7C331bc437057b43bd8e12503aa1995b36%

7C0&amp:sdata=awy%2FSk30dIrZC41U7D3kg9wvkY Xz3XxBE %2Fg1x5X%2FzH%2Bs% 3D&amp:reserved=0<htt

ps://eur05.safelinks.protection.outlook.com/?url=http%3A%2F%2Fwww .blackberry.com%2F &amp;data=01%7C0

1%7CEdwin.boel%40lcdk.nl%7C76736a6981643f6b0c108d846899f8f%7C331bc437057b43bd8e1e503aa1995b

36%7C0&amp;:sdata=awy%2FSk30dIrZC41U7D3kgOwvkY Xz3xBE%2Fq1x5X%2FzH%2Bs%3D&amp reserved=0

Z)

Van: < ledk.nl ledk.nl>>

Datum: zaterdag 22 aug. 2020 12:45 PM

Aan: TT @minvws.nl minvws.nl>>
on

- )

QMinvws.nl< minvws.nl>>, lume.nl< lume.

nl CRIPTS @lumc.nl>>

Onderwerp: Re: CONCEPT oproep labs voor verruiming testcapaciteit

Dag allen,

Even een korte update. Er is gisteren veel gebeurd.

*

Rate not KEE
is hersteld door [[EXEen BEES (zover ik weet)

kd is in gesprek met Amsterdam om 500 samples over te nemen
*

Ik heb 2 andere stromen bij hen aangekondigd, gaan ze naar kijken, totaal ongeveer 450 samples
*

Met Eurofins zijn grote stappen gemaakt.
Komende woensdag wordt duitsland aangesloten op coronlT

Het laatste testpanel van RIVM wordt gebruikt om eurofins Did gecertificeerd te krijgen
Contact RIVM hierover is gelegd
Verwachting is dat zij eind volgende week online zijn voor paar duizend testen.

Aansluitend kunnen zij snel opschalen
*

Ok

oF
%

Groet,

541909
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On 21 Aug 2020, at 21:22, IEEEXEONNNNNE) <IEXETIN @ minvwsn<SEXECNINN@minvws.ni>> wrote:

Hier zitten mijn opmerkingen ook in. Dus wat mij betreft kan die - na aanvulling van namen en rugnummers
- vandaag

nog uit.

Laten jullie even weten, wanneer het verspreid is?

Fijne avond (voor zover jullie dat gegund is)

Met vriendelijke groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(https://eur05.safelinks.protection.outlook.com/?url=http%3A%2F %2Fwww.blackberry.com%2F&amp:data=01%7C01%7

CEdwin.boel%40lcdk.nl%7C{76736a6981643f6b0c108d846899f8{%7C331bc437057b43bd8e12503aa1995b36%

7C0&amp sdata=awy%2FSk30dIrZC41U7D3kg9wvkY Xz3XxBE %2F g1x5X%2FzH%2Bs%3D&amp:reserved=0<htt
ps:/leur05.safelinks.protection.outlook.com/?url=http%3A%2F%2Fwww .blackberry.com%2F &amp:data=01%7C0

1%7CEdwin.boel%40lcdk.nl%7Cf76736a6981643f6b0c108d846899f8f%7C331bc437057b43bd8e1e503aa1995b

36%7C0&amp:sdata=awy%2FSk30dIrZC41U7D3kg9wvkY Xz3xBE%2Fq1x5X%2FzH%2Bs%3D&amp:reserved=0

Van: )
< minvws.nl< minvws.nl>< minvws.nl>>

Datum: vrijdag 21 aug. 2020 9:15 PM

HaEEE
Hierbij mijn commentaar in tracks en ook het geel gemarkeerde stuk is van mijn hand (heb zelf poging gedaan iets over

de aanbesteding te schrijven)

Van OVAL kreeg ik overigens dit door:

Beste EEE ik heb nog navraag gedaan. Het blijkt dat veel testen door arbodiensten worden uitgevoerd voor expats,
vervoerders, off shore etc die verplicht aan moeten tonen dat geen COVID hebben om aan het werk te gaan.
Daarmee kunnen we als oval een oproep om minder privaat te testen NIET ondersteunen. Wij staan voor veilig
en gezond werken en dat zou hiermee in gevaar komen. Dit dus itt wat ik begin van de middag aangaf.

Je andere vraag over het aantal testen in private labs staat nog uiig.

Groet

@minvws.nl>

Verzonden: vriidag 21 augustus 2020 20:33

pon: INSEE) <BKEES mins n>; INECCEETS)BEX@ minvus.ol>
Onderwerp: CONCEPT oproep labs voor verruiming testcapaciteit
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BesteEEETEN
Hierbij een CONCEPT oproep aan de laboratoria om zich aan te melden met meer testcapaciteit. Er moeten nog enkele

punten worden ingevuld. [EE gaat hier nog naar Kijken. Ik hoor graag als jullie nog aanvullingen/commentaar
hebben.

Groet EER


